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ONYX, DIAMOND AND PLATINUM SET DUSAUSOY, Paris, ca. 1928. Platinum. Rare
Art Déco set consisting of bracelet, pendant and ring. The bracelet consists of 7
rectangular links with a geometric pattern, platinum in the middle, surrounded by
pave-set diamonds and decorated with a contrasting onyx border. 140 diamonds in total,
totalling ca. 7.00 ct., L 17.5 cm. Pendant with a matching 'S'-shaped motif, decorated
with 46 diamonds totalling ca. 1.90 ct. Ring with rectangular onyx flanked by 32
diamonds totalling ca 0.20 ct, signed No. 31484. Size 52. The House of Dusausoy was
located on the boulevard des Capucines in Paris and produced jewellery of
extraordinary quality in very small quantities. -Collectible, with original case. -Part of a
private collection. -Christie's, May 1992, Lot 336.

Platin.
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Art Déco Ensemble aus Bracelet, Anhänger und Ring. Das Bracelet aus einer Folge von
7 rechteckigen Gliedern mit geometrischem Muster, in der Mitte Platin, umgeben von
pavé gefassten Diamanten und verziert mit einer kontraststarken Onyx-Bordüre.
Insgesamt 140 Diamanten von zus. ca. 7.00 ct, L 17,5 cm. Dazu Anhänger mit
passendem "S"-Motiv, verziert mit 46 Diamanten von zus. ca. 1.90 ct. Ring mit
rechteckigem Onyx, flankiert von 32 Diamanten von zus. ca. 0.20 ct, signiert, Nr. 31484.
Gr. 52..
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CHF 50 000 / 80 000
€ 51 550 / 82 470
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